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ZÁPIS Z VÝBORU MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 6/23 

Místo konání: MKS Mníšek pod Brdy, Na Oboře 610, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 6. 12. 2023 od 18:00 hodin 

 

Přítomni:  

 

Veřejný sektor:  

Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura 

Obec Hvozdnice, Helena Kučerová, ZS2, infrastruktura 

Město Mníšek pod Brdy, Hana Kotoučová, ZS1 sociálno 

 

Soukromý sektor: 

Magdaléna o.p.s., Martina Jocovová, ZS1 sociálno 

Martina Pochmanová, ZS3 enviro 

Racing cars performance, Jitka Pekárková, ZS4 kultura 

Montessori Institute Prague s. r. o., Miroslava Vlčková, ZS 1 sociálno  

Jitka Barlová, ZS1 sociálno, na základě plné moci M. Pochmanové 

 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny), Daniel Březina 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi ve 18:00 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 8 členů MAS, z toho 3 členi z veřejného sektoru a 5 členů ze soukromého 

sektoru. 4 přítomní jsou ze ZS1 sociální oblast, 2 přítomní jsou ze ZS2 infrastruktura, ze ZS3 enviro je 

přítomný 1 zástupce a 1 zástupci je ze ZS4 kultura. Byla dodržena podmínka, že veřejný sektor, ani 

žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu. Výbor je tedy usnášení schopný. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatelky paní Hanu Kotoučovou a 

paní Martinu Jocovovou. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se 

nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V6/23/1: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje zapisovatelkou Radku Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V6/23/1 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. V6/23/2: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatelku Hanu Kotoučovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V6/23/2 bylo schváleno. 
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Návrh usnesení č. V6/23/3: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatelku Martinu Jocovovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V6/23/3 bylo schváleno. 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem schůze Výboru MAS Hřebeny, z. s. č. 6/23. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. V6/23/4: programu Výboru MAS Hřebeny, z. s.: 

1. Zahájení 

2. Schválení přijetí nového člena do spolku MAS Hřebeny, z. s. 

3. Projednání vyloučení člena ze spolku MAS Hřebeny, z. s. 

4. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, SZP) 

5. Schválení hodnocení projektových záměrů IROP 

6. Různé 

7. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:              8              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V6/23/4 bylo schváleno. 

 

Slovo předsedajícího, informace o činnosti spolku 

Bod programu bez usnesení.  

Radka Čuříková informovala přítomné o činnosti MAS v období od zářijové schůze Výboru, především 

o akci: Krajská schůze MAS Středočeského kraje konané na území MAS Rakovnicko z přelomu listopadu 

a prosince 2023. Na tuto akci přijali účast zástupci SZIF a informovali o programu SZP (proces a způsob 

podání žádostí, nejčastější chyby, vyhlašování výzev, vztah k Standardizaci v ISKP) a proběhly exkurze 

po úspěšně zrealizovaných projektech PRV v regionu. Ohledně programu OPZ+ byla potvrzena již 

předešlá informace o tom, že monitorovací systém k OPZ+ bude dle plánu spuštěn v září 2024. 

S informacemi o programu OP TAK přijel zástupce API, který upřesňoval průběh výzev a celého 

projektu (př. názvosloví, přidanou hodnotu, inovace…). Příspěvek k veřejné podpoře byl přesunut na 

jiný termín. Plénum MAS středočeského kraje řešilo plánovaný vznik ústavu pro komunitní energetiku, 

fungování NS MAS a jeho komunikaci. 

 

2. Schválení přijetí nového člena do spolku MAS Hřebeny, z. s. 

Předsedkyně dává na vědomí informaci o ukončení členství ve spolku MAS Hřebeny od p. Pavla 

Jeřábka. Dále informovala přítomné o doručené partnerské přihlášce do spolku ze dne 23. 9. 2023 od 

subjektu:  

Základní článek Hnutí Brontosaurus Kandík (ZČHB Kandík), IČ 63832585, zájmová skupina 4 (kultura). 

Výbor posoudil splnění podmínek k členství - prokazatelné působení žadatele na území MAS. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. V6/23/5: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje přijetí nového člena.       

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V6/23/5 bylo schváleno. 

 

3. Projednání vyloučení člena ze spolku MAS Hřebeny, z. s. 
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Předsedkyně informovala přítomné o návrhu, který byl iniciován na jednání Členské schůze č. 3/23 ze 

dne 20. 9. 2023 (usnesení č. C3/23/10) ohledně posouzení chování a dalšího působení člena spolku p. 

Martina Šimáka. Důvody jsou popsány také v zápise Členské schůze č. 3/23.  

Výbor navrhuje v souladu s čl. V. Členství ve spolku, odst 4. b) vyloučení pana Martina Šimáka z členské 

základny spolku ke dni 31. 12. 2023 na základě porušení Stanov spolku MAS Hřebeny, z. s., v článku VI. 

Práva a povinnosti členů, v bodě 2. a, c, d.  

Rozpor v chování a jednání pana Martina Šimáka s cíli spolku, hrubé a opětovné porušení stanov bylo 

již dříve projednáváno Výborem MAS a pan M.Š. obdržel vytýkací dopis s výzvou k nápravě. 

Výbor MAS Hřebeny, z. s. se na svém jednání dne 15. 9. 2021 zabýval podnětem několika členů MAS 
Hřebeny na vyloučení pana Martina Šimáka z členství v MAS Hřebeny, z. s. pro opakované slovní 
napadání ostatních členů MAS a pro chování a jednání (ať už osobní, či prostřednictvím elektronické 
komunikace), které je v rozporu s cíli MAS, zejména šíření špatného povědomí o činnosti MAS.  
Výbor dne 15. 9. 2021 vyhodnotil působení za dobu členství pana Martina Šimáka v MAS Hřebeny, z. s. 
jako nepřínosné a kontraproduktivní a jeho jednání za nevhodné.  
Citace zaslané výzvy k nápravě: 
„Vyzývám Vás k tomu, abyste upravil Vaše chování a jednání v souladu s cíli MAS Hřebeny z. s. Zejména, 
aby Vaše působení vůči ostatním členům MAS i k veřejnosti bylo ve smyslu partnerství a spolupráce 
členů spolku se společným cílem všech, kterým je rozvoj našeho regionu. 
Věřím, že tuto výzvu důkladně zvážíte a Vaše další působení v MAS Hřebeny, z. s. bude podnětné, 
smysluplné a přínosné pro všechny zúčastněné, v souladu s cíli a Stanovami MAS.“ 

Chování pana Martina Šimáka se ani po zaslané výzvě zásadně nezměnilo. 

Důvodem návrhu na vyloučení je dlouhodobé a opakované nevhodné chování a přístup p. Martina 

Šimáka vůči ostatním členům spolku (především panu Pavlovi Jeřábkovi) a dále ohrožování fungování 

a budoucnosti spolku, stejně tak jako naplňování jeho cílů a myšlenek. Pan Martin Šimák uráží jiné 

osoby v hromadných emailech, nepřispívá konstruktivní kritikou řešených témat a členové dobrovolně 

ukončují své členství z výše uvedených důvodů. Předsedkyně vyjádřila lítost nad odchodem člena Pavla 

Jeřábka ze spolku MAS Hřebeny, dle jejího názoru a názoru dalších členů spolku byl p. Jeřábek aktivní 

a pro spolek přínosný člen. Předsedkyně vyjádřila obavu o budoucnost spolku a naplňování jeho cílů 

v napjatém, až nepřátelském prostředí. Zástupci spolku MAS Hřebeny se dlouhodobě snaží o 

sdružování a propojování aktivních osob a též o naplňování myšlenek komunitního rozvoje na svém 

území, ne o jeho rozdělování a podněcování k hádkám a nenávistným zprávám. Členové spolku se často 

dobrovolně a ve svém volném čase snaží o rozvoj svého území. Na Členské schůzi č. 3/23 pan Martin 

Šimák na svou obhajobu uvedl, že pro spolek dělá to správné a poukazuje na možné problémy, řeší 

spory s panem Jeřábkem a v minulosti byl aktivním členem VK. I přes toto tvrzení, s nímž se členové 

Výboru neztotožňují, Výbor navrhuje vyloučení pana Martina Šimáka z členské základny spolku.  

 

Návrh usnesení č. V6/23/6: Výbor MAS Hřebeny, z. s. svým rozhodnutím vylučuje člena spolku p. 

Martina Šimáka pro rozpor jeho chování s cíli spolku, dlouhodobé, opakované hrubé jednání a napadání 

ostatních členů spolku. 

Výsledek hlasování:        Pro:             8            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V6/23/6 bylo schváleno. 

 

4. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, SZP, OPŽP) 
IROP 

V rámci programu IROP byly dosud vyhlášeny 3 výzvy od MAS (na vzdělávání, sociální služby a hasiče). 

Co se týče výzev na sociální služby a vzdělávání: projektový záměr od žadatele Magdaléna o.p.s. splnil 

podmínky formálních náležitostí a přijatelnosti a nyní je ve fází věcného hodnocení. Oba projektové 
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záměry od žadatele Mníšek pod Brdy byly staženy, budou přepracovány dle požadavků CRR a po 

vystavení nového souhlasu o souladu opětovně podány ke kontrole. Více informací k průběhu výzvy na 

hasiče je v bodě č. 5. 

 

OPZ+ 

Na podzim byla odeslána a schválena 1. zpráva o realizaci a žádost o platbu v projektu OPZ+. V této 

době byla úspěšně zadministrována a dokončena realizace komunitních venkovských táborů (bylo 

podpořeno celkem 13 spolků a organizací jako podpora místních provozovatelů). Další komunitní 

aktivity se budou realizovat v následujících měsících. I nadále jsou pořádány výjezdy pro seniory a různé 

společenské aktivity (umělecké, výtvarné, sociální apod.). Další aktivity jako např. pracovní příležitosti 

(zaměstnanostní programy) se plánují realizovat v průběhu jara 2024.  

Od září je opět v provozu Komunitní centrum (KC) v Mníšku pod Brdy (Volnočas, otevřeno každé 

pondělní odpoledne), pro něž bylo vytvořeno logo, dále jsou připraveny propagační letáky pro zlepšení 

povědomí o KC v regionu. 

Dále byly v rámci projektu vytvořeny informační materiály k propagaci činnosti terénního sociálního 

pracovníka (zajišťuje partner Mníšek pod Brdy) – leták s kontaktem a informacemi, které služby jsou 

v území nabízeny. 

 

OPTP 

Nyní běží 5. sledované období (říjen 2023 – leden 2024). Dosud máme schválené 4 ZoR a ŽoP, další 

zprávu budeme předkládat na konci února 2024. 

 

Nová zelená úsporám Light 

V současné chvíli máme 23 zcela ukončených žádostí z celkových 46 podaných, v součtu činí žádosti 

čerpanou částku 5 162 000 Kč. Nejčastější jsou výměny oken a dveří, dále senioři žádají též o 

obnovitelné zdroje energie (pouze FVE). V některých případech se žadatelé rozmýšlí, zdali si podají po 

opatření na zateplení ještě žádost na OZE (složitější proces z důvodu zpětného vrácení již obdržených 

prostředků a následného opětovného schvalování žádosti). Program NZÚL je cílovou skupinou 

hodnocen velmi pozitivně, žadatelé oceňují jeho jednoduchou administraci a rychlost zprocesování 

celé žádosti. V souvislosti s administrací si musela Radka Čuříková zařídit průkazku specialisty vydanou 

SFŽP. Novinkou je také plánované pozastavení příjmu žádostí od 8. 12. 2023 (z důvodu vyčerpání 

alokace a úpravy podmínek u FVE), příjem by měl být obnoven cca v půlce ledna 2024. 

 

SZP 

V průběhu podzimu 2023 kancelář MAS dořešila problémy s generováním Programového rámce 

Společné zemědělské politiky (PR SZP). Po odstranění problémů byl PR SZP odeslán k posouzení dle 

podkladů (interpretovaných a schválených na Členské schůzi č. 3/23). Ze strany SZIF, který PR SZP 

administruje, byl zaslán seznam chyb a doporučení k opravě (s ohledem na plánované milníky 

nastavené ŘO). Všechny byly zapracovány a v návaznosti na aktualizaci Standardizace je PR SZP odeslán 

k další kontrole a nyní čekáme na vyjádření.  

Proces podání PR SZP: nejdříve je třeba mít schválený PR SZP v Portálu farmáře, poté mít schválenou 

žádost o změnu (aktualizace členské základny spolku, aktualizace/funkční období členů orgánů Výboru, 

VK a KMK) a poté můžeme podat a nechat schválit PR SZP v ISKP21+. 

 

OPŽP 

Vzhledem k velmi sporadickým a neuceleným informacím o programu OPŽP ve vztahu k CLLD 

doporučujeme případným zájemcům z území o zaměření se spíše na žádosti podávané bez využití výzev 

MAS, např. do Modernizačního fondu. Stejně tak důvodem pro omezení aktivit, věnovaných programu 
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OPŽP, je kapacita kanceláře a dle předběžného průzkumu pravděpodobně velmi malý zájem o tento 

program. Důvodem je dle starostů složitá administrace, nízká podpora a vysoká spoluúčast žadatele. 

Pro představu jsou dle informací mezi MAS Středočeského kraje pouze 1-2 MAS, které budou výzvu 

administrovat/vypisovat.  

 

Zaměstnankyně kanceláře připravily Zprávu o plnění ISg a o pokroku za sledované období v termínu 1. 

7. 2023 – 31. 12. 2023. Vedoucí kanceláře seznámila členy Výboru s obsahem zprávy - informace 

k jednotlivým operačním programům a dotačním titulům (OPZ+, IROP, OPŽP, NZÚL, OPTAK a SZP), viz 

předchozí shrnutí. V novém roce se bude předkládat ŘO ke schválení. 

 

Návrh usnesení č. V6/23/7: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje připravenou Zprávu o plnění ISg.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V6/23/7 bylo schváleno. 

 

 

5. Schválení hodnocení projektových záměrů IROP 
V úvodu projednávání tohoto bodu se přihlásily Markéta Polívková, zastupující obec Klínec a Helena 
Kučerová (obec Hvozdnice) a oznámily střet zájmu. Dalšího jednání ani hlasování se nezúčastnily. 
Dne 31. 10. 2023 skončil termín pro podávání projektových záměrů do výzvy Hasiči (MAS 03 – IROP 
061/01/HAS). Do výzvy Hasiči bylo zasláno 7 projektových záměrů od žadatelů obcí: Bratřínov, 
Hvozdnice, Jíloviště, Klínec, Kytín, Líšnice a Zahořany. Během měsíce listopadu probíhal dle Interních 
postupů proces administrativního hodnocení (za tuto část zodpovědná kancelář MAS) a poté věcného 
hodnocení (za tuto část zodpovědná Výběrová komise). Na základě těchto hodnocení vytvořila 
výběrová komise kontrolní listy a sestavila následující seznam projektových záměrů, které splnily 
podmínky věcného hodnocení. Před hlasováním byly dle Interních postupů všemi členy podepsány 
Etické kodexy.  
 
Pořadí projektových záměrů výzvy Hasiči (MAS 03 – IROP 061/01/HAS): 

Pořadí Žadatel Název 
projektového 
záměru 

Čas a datum 
podání žádosti 

Administrativní kontrola Věcné hodnocení Požadovaná 
dotace (v 
Kč) 

Body Výsledek 
hodnocení 

1. 
Obec 
Jíloviště 

Zvýšení 
akceschopnosti a 
bezpečnosti členů 
zásahové jednotky 
JPO/III SDH Jíloviště 

30.10.2023, 
17:58 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 36 

Výběrová 
komise 
doporučuje 
ke schválení s 
výhradou. 225 031 

2. 
Obec 
Klínec 

Vybavení JSDH 
Klínec 

30.10.2023, 
18:30 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 36 

Výběrová 
komise 
doporučuje 
ke schválení s 
výhradou. 128 778 

3. 
Obec 
Bratřínov 

Vybavení JSDH 
Bratřínov 

31.10.2023, 
11:05 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 36 

Výběrová 
komise 
doporučuje 
ke schválení s 
výhradou. 128 778 

4. 
Obec 
Líšnice 

Doplnění věcných 
prostředků požární 
ochrany pro JSDH 
Líšnice 

26.10.2023, 
14:00 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 35 

Výběrová 
komise 
doporučuje 
ke schválení s 
výhradou. 187 215 

5. 
Obec 
Hvozdnice 

Vybavení JSDH 
Hvozdnice 

31.10.2023, 
15:22 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 35 

Výběrová 
komise 
doporučuje 
ke schválení s 
výhradou. 143 329 

6. Obec Kytín 
Vybavení JSDH 
Kytín 

31.10.2023, 
19:04 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 35 

Výběrová 
komise 
doporučuje 237 500 
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ke schválení s 
výhradou. 

7. 
Obec 
Zahořany 

Vybavení JSDH 
Zahořany 

31.10.2023, 
23:40 

žádost splnila podmínky a 
byla postoupena věcnému 
hodnocení 34 

Výběrová 
komise 
doporučuje 
ke schválení s 
výhradou. 124 655 

 

Návrh usnesení č. V6/23/8: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje seznam projektových záměrů sestavený 

Výběrovou komisí. 

Výsledek hlasování:        Pro:             6            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V6/23/8 bylo schváleno. 

 

 

6. Různé 
V následujících týdnech je v plánu podání ŽoZ ohledně Standardizace – zanesení aktuálního stavu MAS 

Hřebeny (členská základna a funkční období jednotlivých orgánů). Schválení této žádosti o změnu je 

podmínkou pro odeslání a následné schválení PR SZP v ISKP21+.   

V současné chvíli máme v systému ISKP21+ schválené obě žádosti o změnu ve vztahu k přistoupení 

obce Řitka (Standardizace), je však nutné podat žádost o změnu v části Strategie (zajistí kancelář MAS). 

 

 

7. Závěr 
Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. Na závěr předsedkyně 

poděkovala přítomným za účast a v 19:50 hod. schůzi ukončila. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   14. 12. 2023 

 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1. Hana Kotoučová                                        …………………………………….……………….. 

 

                        2. Martina Jocovová                                      ………………………….………………………….. 

 

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                       …………………………………………………..…. 


